
Protokół nr I/2024 

z posiedzenia stałej Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej  

w Prudniku 

w dniu 20 maja 2024 r. 

 

Posiedzenie zostało zwołane w celu ukonstytuowania się Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  

i Zdrowia Rady Miejskiej w Prudniku. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16:55 i zakończyło o godz. 16:05. 

 

Posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Prudniku 

otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Prudniku Zygmunt Trojniak. Na wstępie odczytał 

skład komisji zgodny z Uchwałą nr III/10/2024 w sprawie powołania Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 20 maja 2024 r. 

Poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji. 

Radny Jacek Urbański zgłosił kandydaturę radnej Alicji Isalskiej. 

Radna Alicja Isalska wyraziła zgodę.  

Inne kandydatury nie zostały zgłoszone. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Alicji 

Isalskiej: 

„za” głosowało 5 radnych 

„przeciw” głosowało 6 radnych; 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak poprosił o zgłaszanie kolejnych kandydatur. 

Radny Wiesław Koperski zgłosił kandydaturę radnego Bartosza Trytka. 

Radny Bartosz Trytek wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak poddał pod głosowanie kandydaturę radnego 

Bartosza Trytka: 

„za” głosowało 6 radnych 

„przeciw” głosowało 3 radnych; 

2 radnych „wstrzymało się” od głosu. 

Przewodniczącym stałej Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia został radny Bartosz 

Trytek. 

Przewodniczący Komisji Bartosz Trytek przejął prowadzenie posiedzenia. Poprosił  

o zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczącego Komisji. 

Radny Jacek Urbański zgłosił kandydaturę radnej Alicji Isalskiej. 

Radna Alicja Isalska wyraziła zgodę. 

Inne kandydatury nie zostały zgłoszone 

Wobec powyższego głosowania Przewodniczącym Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Zdrowia został radny Bartosz Trytek poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Alicji 

Isalskiej: 

„za” głosowało 5 radnych 

„przeciw” głosowało 6 radnych. 

Radny Leszek Czereba zgłosił kandydaturę radnego Ireneusza Licznara. 

Radny Ireneusz Licznar wyraził zgodę. 



Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Bartosz Trytek poddał pod 

głosowanie kandydaturę radnego Ireneusza Licznara: 

„za” głosowało 6 radnych 

„przeciw” głosowało 3 radnych; 

2 radnych „wstrzymało się” od głosu. 

Wobec powyższego głosowania Wiceprzewodniczącym stałej Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Zdrowia został radny Ireneusz Licznar.  

 

 

 
Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Zdrowia 

Bartosz Trytek  

 


